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Abstract (en)
A method is proposed for dewatering materials which can be dewatered by means of compression, especially waste from the preparation of pulp,
by means of which method the materials can be dewatered to a very substantial extent, until they are ready for dumping. To this end, the material
to be dewatered is first subjected to preliminary dewatering in a transport section (5), under the force of gravity and with compression if necessary.
This preliminary dewatering may be carried out by a continuously operating conveying section (7) via a perforated basket (10). Then the material
proceeds to a pressing section (6) in which an intermittently operating pressing device is active. Various designs of the pressing elements (13, 14)
belonging to the said pressing device make it possible to increase dewatering performances further. The invention relates both to the method and to
the apparatus for implementing the method. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Entwässerung von durch Komprimieren entwässerbaren Materialien, insbesondere Abfällen aus der Papierstoffaufbereitung, wird ein Verfahren
vorgeschlagen, durch das eine weitestgehende Entwässerung bis zur Deponiefähigkeit möglich ist. Dazu wird das zu entwässernde Material zuerst
in einer Transportstrecke (5) einer Vorentwässerung durch Schwerkraft und evtl. Komprimieren unterzogen. Diese Vorentwässerung kann mit einer
kontinuierlich arbeitenden Förderstrecke (7) durch einen gelochten Siebmantel (10) hindurch erfolgen. Anschließend gelangt der Stoff in eine
Preßstrecke (6), in der eine diskontinuierlich arbeitende Preßeinrichtung wirksam ist. Durch verschiedene Ausgestaltungen der dazu gehörenden
Preßelemente (13, 14) sind weitere Steigerungen der Entwässerungsleistungen möglich. Die Erfindung betrifft sowohl das Verfahren als auch die
Vorrichtung zur Durchführung des Verfahrens. <IMAGE>
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